

## تعميم رقم ( 20 / 2021 ) Circular No

Date: 17/02/2021

التاريخ: 2021/02/17

To: All Healthcare Facilities in the Emirate  
of Abu Dhabi

إلى: جميع المنشآت الصحية  
في إمارة أبوظبي

**Subject: Diagnostic test for Coronavirus  
(COVID-19) – Update regarding  
Abbott ID NOW SARS-COV-2 Test.**

**الموضوع: الفحص التشخيصي لفيروس كورونا  
(كوفيد-19) – تحديث بخصوص اختبار  
Abbott ID NOW SARS-COV-2**

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

We would like to extend you our greetings  
wishing you all the best and success.

بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين  
لكم دوام التوفيق والسداد.

### **Background**

Please note that based on the global updates and latest scientific developments in the detection of the SARS-CoV-2 virus, the Abbott ID NOW COVID-19 test is approved as a rapid test. The Abbott IDnow is based on isothermal nucleic acid amplification for the qualitative detection and diagnosis of SARS-CoV-2 from nasal swabs .

### **مقدمة**

يرجى العلم بأنه بناءً على التحديثات العالمية وأحدث التطورات العلمية في الكشف عن فيروس السارس كوف-2، فقد تم اعتماد اختبار "Abbott ID NOW COVID19" باعتباره اختباراً سريعاً. يعتمد اختبار "Abbott ID NOW" على تضخيم الحمض النووي متساوي الحرارة للكشف والتشخيص النوعي لفيروس سارس كوف - 2 عن طريق مسحات الأنف.

Further to the Circulars No : (9,92,95,128)/2020 and (8,9)/2021 on the above subject, it is allowed to use Abbott ID NOW Test for the below categories:

وعطفاً على التعاميم رقم: (9، 92، 95، 128)/2020 و(8،9)/2021 بشأن الموضوع أعلاه ، فإنه يسمح باستخدام فحص "Abbott ID NOW" للفئات التالية:

- Hospitals and Healthcare facilities – can be performed for symptomatic patients (within seven days of onset of symptoms), as a fast confirmatory testing.
- Airports as additional test – can be performed prior to flight boarding provided the passenger has negative PCR Test Report for a period not exceeding 72 hours.

- المستشفيات ومنشآت الرعاية الصحية - يمكن إجراؤه للمرضى في حال وجود أعراض ( خلال 7 أيام من ظهور الأعراض)، كاختبار تأكيدي سريع.
- المطارات كاختبار إضافي - يمكن إجراؤه قبل صعود الطائرة بشرط أن يكون لدى الراكب تقرير اختبار PCR سلبي لمدة لا تزيد عن 72 ساعة.



مركز أبوظبي  
للصحة العامة  
ABU DHABI PUBLIC  
HEALTH CENTRE



دائرة الصحة  
DEPARTMENT OF HEALTH

We hope that all will adhere to the above, for the best interest of work.

أملين من الجميع الالتزام بما ورد أعلاه، لما فيه مصلحة العمل.

Thanking you for your kind cooperation,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا،،،

This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication.

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي.

د. جمال محمد الكعبي  
وكيل دائرة الصحة



● PUBLIC / عام

✉ PO Box 5674 Abu Dhabi, U.A.E

☎ +971 2 4493333 📠 +971 2 4449822 🌐 doh.gov.ae